
SEJA PREDSEDSTVA OBČINSKEGA SINDIKATA

Razprave o štirih zakonih
Na seji predsedstva občinskega sveta Zveze sindika-

tov Ljubljana Center so največ pozornosti namenili, ta
hip najbolj aktualni nalogi: javnim razpravam o osnut-
kih zakonov o delovnih razmerjih, o referendumu in
drugih oblikah osebnega izjavljanja, o organu samou-
pravne delavske kontrole ter o volitvah in odpoklicu
organov upravljanja in o imenovanju poslovodnih or-
ganov v organizacijah združenega dela. Javne razprave
v delovnih kolektivih morajo biti opravljene do 15.
septembra, prispele pripombe pa bo občinski svet
obravnaval na seji, ki bo 22. septembra.

V temeljni organizaciji združe-
nega dela oziroma samoupravnih
skupnostih je osnovna organizaci-
ja sindikata nosilec javne razprave
o osnutkih omenjenih zakonov.
Vodstva sindikalnih organizacij
morajo omogočiti delavcem, da se
seznanijo z osnutki zakonov, se
organizirano vključijo v razprave
in tako prispevajo k zakonskemu
dograjevanju vsakodnevnega de-
la in življenja v delovnih kolekti-
vih.

Ob tej priložnosti je občinski
svet pozval delegate, naj vsak v
svojem dtlovnem okolju preveri,
koliko je pri tem že storjenega. Če
se je kje zataknilo, bodo priskočili
na pomofi člani izvršnega odbora
in komisij. Ob teh javnih razpra-
vah morajo delavci preveriti tudi
svoje samoupravne akte, koliko
so usklajeni z že sprejetimi in z
osnutki zakonov.

V živahni razpravi so člani pred-
sedstva opozorili na nekaj vpra-
šanj, ki jih v javni razpravi ne bi
smeli spregledati. Tako je tovariš
Vlado Tkalec opozoril, da bi bilo
potrebno nameniti vso pozornost
nekaterim posebnim problemom,
ki iih ie dosedanii zakon o medse-
bojnih delovnih razmerjih zapo-
stavljal - na primer vprašanju de-
lovnega časa v zdravstvu. Z enako
zavzetostjo pa bi morali razprav-
ljati tudi o samoupravni delavski
kontroli. V storitvenih dejavno-
stih, je poudaril Rade Miloševič,

so se kljub dopustom marljivo pri-
pravljali na javno razpravo, pri če-
mer sta delavce zlasti pritegovala
zakona o delovnih razmerjih in o
delavski kontroli. Bogdan Fajon
\e opozoril, da nekateri, iz zakona
o združenem delu izhajajoči poj-
mi, kot na primer minulo delo, še
niso povsem jasno opredeljeni,
kar otežkoča razpravlj&nje.

Predsednik občinskega sindi-
kata, Miha Drakslsr, je poudaril,
da se morajo občinski odbori sin-
dikata pravočasno sestati, da bi
strnili pripombe in izbrali delega-
te za sejo občinskega sindikalnega
sveta.

Beseda o denarju

Zatem so udeleženci glasovali
za dotacijeosnovnimsindikalnirn
organizacijam iz solidarnostnega
sklada. Denar bodo prejele:

- OOS Kompas 9500 dinarjev
za organizacijo seminarja in za
pomoč delavcem;

- OOS Zdravstveni dom —
^ Služba za zdravstveno varstvo

otrok 6000 dinarjev za pomoč čla-
nom z minimalnimi osebnimi do-
hodki, materam samohranilkam
in za zdraviliško zdravljenje čla-
nov;

- OOS ŽTP Ljubljana - Sek-
cija za vleko 10.000 dinajrev za
izobraževanje pover.ienika in
materialno pomoč članom in

- OOS Šolski dispanzer 8300
dinar jev za izobraževanje članov
10, pomoč denarno šibkim in za
naročnino Delavske enotnosti.

Prošnji OOS TOZD Zdravstve-
no varstvo študentov nibo ugodi-
11, ker le-ta ni podala svojega fi-
nančnega načrta in programa de-
Ia.

Člani predsedstva so komisiji,
ki se ukvarja s temi vprašanji nalo-

žili, da ugotovi, katere dejavnosti
najčešče zaprožajo za dotacije iz
solidarnostnega sklada.

Podpora sodelovanju
z Bijelim Poljem

Obravnavali so tudi prošnjo
Zveze prijateljev mladineLjublja-
na Center za denar, s katerim bi
kupili simbole pionirjev (rute, ka-
pe, značke ipd.). Od zahtevanih
30.000 dinarjev jim je sindikat
odobril polovico, vendar člani
predsedstva menijo, da sindikat
ni tisti, ki bi bil dolžan financirati
tovrstno dejavnost. Ne nazadnje,
tu bi morale pokazati svojo vlogo
SIS. Skratka, financiranje jetreba
urediti na samoupraven način. To
stališče so sklenili posredovati So-
cialistični zvezi.

Zavzeli so se tudi, da občinska
sindikalna delegacija odpotuje na
Slovenske dneve v Bijelo Polje in
tako prvič naveže neposredre sti-
ke ter ugotovi možnosti sodelova-
nja na sindikalnem področju s po-
brateno občino. Občinski sindikat
bo financiral dva nastopa okteta
Gallus na Slovenskih dnevih.

V. J.


